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Protokół Nr XLVI / 09 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 30 grudnia 2009r. 

XLVI Sesja Rady Powiatu odbyła się 30 grudnia 2009r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta 

przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr l do 

protokołu). 

Ad.1  

Otwarcie XLVI Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1300, a zakończyły ok. godz. 1350. Obrady otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński. 

Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Starostę p. Stanisława Czajkę, pozostałych 

Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, Sekretarza Powiatu p. Romana 

Sosnowskiego oraz Radcę Prawnego p. Izabelę Jacyno. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący  stwierdził,  że  aktualnie  w  posiedzeniu 

uczestniczy 16 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne   uchwały (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  2). Nieobecny był 

radny Damian Godziński. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę radnego Marka Arentowicza. Zapytał czy kandydat 

wyraża zgodę na pełnienie funkcji. Radny wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Arentowicz pełnił funkcję 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 15 radnych głosowało za, kandydat 

wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 3). 

Następnie odczytał wniosek Zarządu Powiatu w sprawie rozszerzenia porządku obrad (załącznik 

nr 4).  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do wniosku. Pytań nie było.  
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Przewodniczący zaproponował, aby dodatkową uchwałę rozpatrzyć jako pkt. 13a. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku Zarządu. Głosowało 16 radnych, 

wniosek przyjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania lub inne propozycje do porządku. Nie zgłoszono 

propozycji lub pytań. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. Głosowało 16 radnych, 

porządek przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Powiatu 

Przewodniczący poinformował, że sekretarzem obrad XLV Sesji był radny Marek Ząbkiewicz. 

Zapytał czy radny wnosi uwagi do protokołu. 

Radny Ząbkiewicz odpowiedział, że zapoznał się z protokołem i nie wnosi do niego uwag. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XLV/09. Głosowało 16 

radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z posiedzenia Zarządu w dniu 21 grudnia 2009r. stanowi załącznik nr 5. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do sprawozdania.  

Radni nie zadali pytań. 

O zabranie głosu poprosił Starosta.  

Starosta poinformował, że jest winien Radzie informację na temat podpisania porozumienia 

z Gminą Miejską Nowe Miasto Lubawskie w sprawie dofinansowania inwestycji 

powiatowej pn. „Budowa drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa na 

odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Kurzętnik”. W poniedziałek Zarząd podjął decyzję, żeby 

przystać na propozycję Urzędu Miejskiego i zamiast udziału kwotowego był udział 

procentowy. Sprawa toczy się od tygodnia tj. od Sesji Rady Miasta. Starosta wyjaśnił, że 

sytuacja była na tyle poważna, że przekonał Zarząd do udziału procentowego, ponieważ 

zachodziła obawa, że samorząd miasta w ogóle nie przekaże dofinansowania. 29 grudnia 

podpisano umowę o przekazaniu przez samorząd miasta kwoty ok. 248 tys. zł. Umowa 

dotyczy jedynie 2009r. P. Burmistrz nie chciała podpisać umowy na dwa lata. 

Dofinansowanie jakie miał przekazać samorząd miasta wynosiło kwotowo ok. 422 tys. zł, 

natomiast procentowo - 297 tys. zł. Starosta powiedział p. Burmistrz, że samorząd 

powiatowy zgodzi się na udział procentowy pod warunkiem, że w 2009r. zostanie 
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przekazana kwota, którą miasto miało zabezpieczone w tegorocznym budżecie tj. ok. 248 

tys. zł. Starosta dodał, że ma nadzieję, że do jutra pieniądze wpłyną na konto. W nowym 

roku, 4-5 stycznia, Zarząd złoży nowy wniosek o dofinansowanie na 2010r., które samorząd 

miasta winien wprowadzić do nowego budżetu. Starosta wyraził zdziwienie, że p. Burmistrz 

nie wyraziła zgody na podpisanie porozumienia na dwa lata. Porozumienie mogło być 

podpisane na dwa lata, a jedynie zabezpieczenie w budżecie byłoby oddzielne.  

Przewodniczący zapytał czy w tej sprawie ktoś chce zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radni nie zgłosili wniosków, interpelacji lub zapytań. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2009r. 

P. Skarbnik poinformowała, że każda z jednostek powiatowych dokonywała zmian w budżecie. 

Zespół Szkół Rolniczych w Czachówkach złożył zmiany tuż przed samą sesją, stąd prośba do 

radnych, aby w projekcie uchwały, który otrzymali przed sesją dokonać poprawki: w par. 1 w 

pkt 2 gdzie zwiększa się plan wydatków – zamiast kwoty 75.488 zł. winna być kwota 77.841 zł; 

tam gdzie zmniejsza się plan wydatków – zamiast kwoty 101.812 zł. winna być kwota 104.165 

zł. Przewodniczący przed podjęciem uchwały odczyta jednolity tekst uchwały.    

Pozostałe zmiany w budżecie dotyczą m.in.  

-zwiększenia budżetu Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim o kwotę 

2.000 zł - środki pochodzą z wynajmu pomieszczeń szkoły, 

- zwiększenia budżetu Zarządu Dróg Powiatowych o kwotę 14 tys. zł. z przeznaczeniem na 

akcję „Zima”, 

- wypłaty dodatku wyrównawczego dla nauczycieli w poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. Te środki zostały wpisane na koniec roku jako zobowiązanie, a wypłata nastąpi 

dopiero w przyszłym roku. 

Radna Katarzyna Trzaskalska zapytała, których grup awansu zawodowego to dotyczy. 

P. Skarbnik odpowiedziała, że dotyczy to tylko nauczycieli stażystów. W grupie tej we 

wszystkich szkołach niedopłata wynosi 7.482 zł. Zaznaczyła, że kwota ta może być jeszcze 

skorygowana. 

Radna Trzaskalska zapytała, ile to wynosi w przeliczeniu na etaty. 
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Starosta wyjaśnił, że w przeliczeniu na etaty wychodzi 3,5 – 4 etatu. Nie ma jeszcze przepisów 

prawnych, na podstawie których można dokonać analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Nie można więc było dokonać ostatecznych 

przeliczeń. Dlatego wypłata nastąpi w nowym roku. Faktem jest, że stażyści dostaną po ok. 1,5 

tys. zł. praktycznie „za nic”. Co innego gdyby w ramach tych dodatkowych środków 

przeprowadzili zajęcia dodatkowe, fakultatywne.      

Radna Trzaskalska przyznała, że średnie ustala Ministerstwo. Aby stażysta mógł osiągnąć 

średnie musiałby pracować na 1,5 etatu. Jednak żaden dyrektor nie przydzieli godzin 

ponadwymiarowych nauczycielowi, który dopiero zaczyna pracę w zawodzie, uczy się. 

Faktycznie jest to dawanie pieniędzy niejako „za nic”. Średnie ustalone przez Ministerstwo są 

praktycznie nie do osiągnięcia dla nauczycieli stażystów. 

Starosta powiedział, że wystąpi z propozycją zajęcia stanowiska w tej sprawie przez Konwent 

Starostów Województwa Warmińsko – Mazurskiego. Jeżeli Konwent nie przychyli się do tej 

propozycji, stanowisko w tej sprawie zajmie Rada Powiatu. Stosowny projekt uchwały zostanie 

przygotowany na sesję w końcu stycznia. Problem dotyczy jedynie grupy nauczycieli 

stażystów. W pozostałych grupach awansu zawodowego średnie są spełniane.  

P. Skarbnik poinformowała, że dokonuje się również zmiany na zadaniu inwestycyjnym 

związanym z budową drogi Nowe Miasto Lubawskie Kaługa na odcinku Nowe Miasto 

Lubawskie – Kurzętnik – zwiększenie o kwotę 6.900 zł. (pojawił się wydatek 

niekwalifikowany). Natomiast 4 stycznia na sesji zostanie zmieniony budżet w związku ze 

zmianą planu finansowego zadania pn. „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku”. 

Z sali obrad wyszedł radny Zbigniew Buzanowski. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XLVI/317/09 (załącznik nr 6) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia spółce POLKOMTEL S.A. z/s w 

Warszawie nieruchomości gruntowej będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego 

położonej we wsi Kurzętnik 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały.  

Radny Figurski zapytał dlaczego uchwała jest podejmowana tak szybko, skoro dzierżawa ma 

być na okres od 12 września 2010r. do 11 września 2020r.  

Starosta poinformował, że firma Polkomtel wystąpiła wcześniej z wnioskiem, ponieważ 

planuje działania długofalowo, strategicznie.  
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Na salę obrad wszedł radny Buzanowski. 

Radca Prawny p. Izabela Jacyno poinformowała, że 11 września 2010r. przestanie 

obowiązywać obecna umowa, 12 września 2010r. zacznie obowiązywać nowa umowa, o której 

mowa w uchwale.    

Starosta dodał, że negocjował z firmą zmianę stawki i dzierżawę miesięczną na 10 lat. Do tej 

pory stawka wynosiła 1.800 zł. netto. Od września 2010r.  będzie wynosiła 2.500 zł. netto.  

Ponadto stawka będzie korygowana co roku o wskaźnik inflacji.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Uchwałę nr XLVI/318/09 (załącznik nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego 

przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim Warmińsko – Mazurskiej 

Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Olsztynie 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Uchwałę nr XLVI/319/09 (załącznik nr 8) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Panu 

Czesławowi Klonowskiemu w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim 

Starosta poinformował, że jeden lokal w budynku przy ul. Grunwaldzkiej jest wynajmowany po 

cenie komercyjnej – 35 zł. za m2, podczas gdy stawka obowiązująca wynosi 12 zł. W tym 

przypadku również liczono, że będzie co najmniej dwóch chętnych i lokal wynajmie osoba, 

która zaoferuje większą kwotę. Niestety, złożony został tylko jeden wniosek. W nowym roku 

Wydział Gospodarki Mieniem przeliczy koszty utrzymania budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 

w 2009r. Zapewne powiat do niego nie dokłada, ale należy zrobić wszystko, że jeżeli będą 

zwalniać się lokale (wkrótce zwolni się lokal po biurze turystycznym „Tramp”) zgłosi się 

więcej zainteresowanych i ceny za wynajem były wyższe.   

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały.  

Radny Figurski zapytał na jaką działalność p. Klonowski chce wynająć lokal. 

Starosta odpowiedział, że p. Klonowski prowadzi biuro ubezpieczeń. Jest to kontynuacja 

wynajmu. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Uchwałę nr XLVI/320/09 (załącznik nr 9) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem garażu Powiatowemu 

Inspektoratowi Nadzoru Budowlanego w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Uchwałę nr XLVI/321/09 (załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokali użytkowych 

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Uchwałę nr XLVI/322/09 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13a 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/94/07 Rady Powiatu w 

NML z dnia 30 października 2007r. w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji 

„Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku”   

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Za 

uchwałą nr XLVI/323/09 (załącznik nr 12) głosowało 15 radnych, jeden radny wstrzymał 

się od głosu. 

Ad. 14 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 15 

Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać jeszcze głos.  

Radny Marek Ząbkiewicz odniósł się do kwestii porozumienia z samorządem miasta. Radni 

miasta, ludzie odpowiedzialni, podjęli uchwałę czyli pewne zobowiązanie. A umów należy 

dotrzymywać. Dziwi zatem, że grono osób odpowiedzialnych, mogło zachować się tak 

nieodpowiedzialnie.  

Starosta poinformował, że 4 stycznia 2010r. musi odbyć się Sesja Rady Powiatu. Chodzi o 

zmianę budżetu w związku ze złożeniem wniosku o dofinansowanie budowy szkoły 

zawodowej. Przy okazji kilka projektów uchwał przedłożył Zarząd Dróg Powiatowych.  

Przewodniczący zapytał, czy jest potrzeba zwołania komisji wspólnych. 
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Radni ustalili, że nie ma takiej potrzeby. 

Starosta podziękował Radzie za współpracę w kończącym się roku. Rada podejmowała 

ważne uchwały i decyzje dla dobra powiatu. Były też konstruktywne dyskusje, ale finał był 

zawsze pomyślny. Starosta podsumował, że jest to nasz wspólny sukces.   

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 16 

Zakończenie obrad XLVI Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XLVI Sesji 

Rady Powiatu. 

 

              Protokół sporządziła:                             Przewodniczący Rady Powiatu 

 

             Anna Andrzejczak                                              Marcin Lesiński 
 

 


